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P r o t o k ó ł   Nr IV/2015 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 12 lutego 2015r. w sali Urzędu Gminy w Kotlinie 
w godz. od 900 do 1015 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
                 Otwarcia IV sesji Rady Gminy z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Rady  
dokonał Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka. 
Wiceprzewodniczący powitał obecnych na sesji: radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, 
Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, sołtysów, radnego Rady 
Powiatu Walentego Kwaśniewskiego, byłego sołtysa Jerzego Szymczaka i redaktorów : Gazety 
Jarocińskiej i Radia Jarocin. 
Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na 
ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Nieobecni: Przewodniczący Rady  Tomasz Kosiński i sołtys Stefan Taczała. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
                 Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
Porządek obrad: 
1.   Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2.   Przedstawienie porządku obrad. 
3.   Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 
4.   Interpelacje i zapytania radnych. 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od III sesji  
      Rady. 
6.   Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od III sesji Rady oraz z wykonania 
      uchwał Rady. 
7.   Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie oraz  
      przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 
8.   Sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
      alkoholowych oraz raport  z wykonania gminnego programu przeciwdzia łania narkomanii  
      i efektu jego realizacji w roku 2014. 

  9.   Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał  : 
        1) w sprawie wyboru sołtysów i rad sołeckich, 
        2) w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
             ustalenia stawki takiej opłaty, 
        3) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  
             komunalnymi, 
        4) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  
             komunalnymi, 
        5) zmiany budżetu Gminy na 2015 rok. 

   10.  Wolne głosy i wnioski. 
   11.  Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
   12.  Zamknięcie obrad. 
  

ad. 3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 
                    Protokół z III sesji Rady Gminy przyjęty został jednogłośnie 14 głosami za. 
Protokół wyłożony został do wglądu na posiedzeniach stałych komisji Rady w dniu 11 lutego 
2015r. oraz przed dzisiejszą sesją Rady. 
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ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
                 Radny Tomasz Graczyk  wnioskował o zsynchronizowanie semaforów na 
przejeździe kolejowym na ul. 15 Sierpnia z przejazdem  na ul. Powstańców Wlkp. tak, aby 
bariery na tych przejazdach otwierano jednocześnie. 
 
ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od III 
sesji Rady. 
                  Wiceprzewodniczący Rady poinformował o przekazaniu Wójtowi Gminy  przez 
Przewodniczącego Rady  uchwał i apelu do Ministra Rolnictwa podjętych na III sesji Rady oraz 
interpelacji i wniosków  zgłoszonych przez radnych i sołtysów na III Rady. 
Poza tym Przewodniczący Rady brał udział w przygotowaniu materiałów na sesję i posiedzenia 
komisji Rady. 
 
ad. 6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od III sesji Rady oraz                  
z wykonania uchwał Rady. 
                  Wójt poinformował o przekazaniu do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego        
w Poznaniu uchwał podjętych na III sesji Rady oraz o przekazaniu uchwał  dotyczących opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi i uchwały o zmianie budżetu Gminy do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu i do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa 
Wielkopolskiego. Uchwały te ogłoszone zostały w Dzienniku Urzędowym z dnia 18 lutego 
2015r.  pod poz. od 883 do 886. 
Podjęte uchwały  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy  i umieszczono  na stronie  
Biuletynu Informacji Publicznej Gminy. 
W okresie od III sesji Rady Wójt wydał 1 zarządzenie w sprawie  zmiany budżetu Gminy na 
2015 rok, a powodem wydania zarządzenia było zwiększenie przez Wojewodę Wielkopolskiego 
dotacji celowej z przeznaczeniem na wyp łatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 
Poza tym: 
- złożono wniosek do Fundacji Rozwoju Kultury Fizycznej o uzyskanie dotacji na pokrycie  
  kosztów zatrudnienia animatora sportu w ramach programu „ Moje boisko Orlik 2012”, 
- uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym OSP w Wyszkach, 
- odbył spotkanie robocze w którym udział wziął również radny Tomasz Graczyk z dyrektorem  
  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  w Poznaniu Oddział w Środzie Wlkp. 
  Tematem spotkania było zwiększenie bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Dworcowej, ul. Ks.  
  Rymarkiewicza z droga nr 11.Dyrektor GDDKiA przedstawił propozycję przebudowy drogi nr 
  11 od skrzyżowania w kierunku Wilczy. 
  Na dzień dzisiejszy odpowiedź jest negatywna, z tym, że wnioski w tej sprawie zostaną złożone  
  ponownie, aby w perspektywie doprowadzić do tego, aby na skrzyżowaniu tym była  
  sygnalizacja świetlna i stosowne zjazdy i poszerzenia. 
  Radny Tomasz Graczyk przyznał, że odpowiedź jest negatywna, co do przebudowy 
  skrzyżowania, ale jest szansa na zrealizowanie, z tym, że należy składać wnioski w tej sprawie. 
- 6 lutego Wójt uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Lidera Zielonej Wielkopolski, 
- 9 lutego  uczestniczył w szkoleniu wójtów i burmistrzów  zorganizowanym w Rosnówku  przez  
  Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu. 
Sołtys Mieczysław Stefaniak pytał – czy dyskutowano  także o Wyszkach? 
Wójt odpowiedział, że tak. 
Sołtys Janusz Sierański dał przykład miejscowości Witaszyce gdzie światła  przy drodze nr 11 
są, a w Kotlinie robi się problem. 
Radny Zdzisław Staszak pytał – czy była rozmowa o wyjeździe  na ul. Poznańską z drogi za 
Domem Kultury? 
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Wójt odpowiedział, że nie, ponieważ  na ten temat rozmawiać należy z dyrektorem GDDKiA           
w Poznaniu. 
 
 
ad.7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie oraz 
przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 
                  Sprawozdanie szczegółowo omówione zostało na posiedzeniach stałych komisji Rady 
w dniu 11 lutego 2015r. i  sprawozdanie to przyjęto bez uwag. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   
 
ad. 8. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz raport  z wykonania gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii      i efektu jego realizacji w roku 2014. 
                    Sprawozdanie, które przedstawiono  na posiedzeniach stałych komisji Rady w dniu 
11 lutego 2015r. przyjęto bez wnoszenia uwag. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 

  ad. 9.   Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał. 
                     Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Lucjan Antczak poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał będące w porządku obrad 
dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, z tym, że projekt uchwały 
w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  oraz ustalenia 
stawki takiej opłaty zaopiniowany został 5 głosami „za” , przy 3 głosach wstrzymujących. 
                 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wyboru sołtysów i rad sołeckich. 
    Uchwała Nr IV/19/2015 podjęta została 14 głosami za. 
2) w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
    stawki takiej opłaty. 
    Uchwała Nr IV/20/2015 podjęta została 9 głosami „za”, przy 4 głosach przeciwnych i 1 głosie  
    wstrzymującym. 
3) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  

       komunalnymi. 
     Uchwała nr IV/21/2015 podjęta została 14 głosami za. 

  4) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  
       komunalnymi. 
       Uchwała Nr IV/22/2015 podjęta została 14 głosami za. 
  5)  zmiany budżetu Gminy na 2015 rok. 

     Uchwała Nr IV/23/2015 podjęta została 14 głosami za. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 

     ad. 10.  Wolne głosy i wnioski. 
                        Wnioski zgłosili: 

Radny Grzegorz Warmuz wnioskował o: 
-  wymianę uszkodzonego witacza przy drodze Dobrzyca – Wilcza, 
- naprawę  przechylonej lampy przy ul. Kochanowskiego, 
- naprawę drogi powiatowej w Wilczy – wyrwa  na drodze pomiędzy posesjami nr 32, a 35. 
Radny Warmuz pytał – co jest z wodą, ponieważ były 3 wyłączenia wody? 
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Wójt odpowiedział, że była usterka, która została naprawiona. 
Radna Beata Skowrońska  wnioskowała o: 
- namalowanie pasów skrajnych na drodze Kotlin – Sucha, 
- udrożnienie rowów przy drodze w Sławoszewie, 
- ustawienie 2 tablic ogłoszeniowych lub słupów ogłoszeniowych w Sławoszewie : na Nowej 
  Wsi i w centrum  bliżej sali wiejskiej, 
- utwardzenie kruszywem terenu przy przystanku autobusowym na Nowej Wsi,  
- ustawienie koszy przy placu zabaw w Sławoszewie. 
Radna Marta Hudak wnioskowała o: 
-  utwardzeniem kruszywem terenu przy przystanku autobusowym w Racendowie, 
- uprzątnięcie ściętych gałęzi drzew w Racendowie. 
Radny Marian Niewiada wnioskował o wycięcie 3 wierzb rosnących przy drodze Wola 
Książęca – Witaszyce i posadzenie w to miejsce nowych drzew. 
Radny Niewiada  przekazał uwagę, że na zebraniu sprawozdawczym OSP w Woli Książęcej  nie 
był obecny Wójt ani Przewodniczący Rady. 
Wójt wyjaśnił, że jeżeli dysponuje czasem to bierze udział w zebraniu. 
Radny Tomasz Graczyk wnioskował o: 
- spotkanie z projektantem odnośnie budowy zatoczek przy ul. Dworcowej oraz drogi przy  
  Domu Nauczyciela, 
- wybudowanie muld  na ul. Słowackiego. 
Radny Graczyk pytał – kto zabiera  ścięte drewno  i czy mogą zabrać drewno osoby, które 
potrzebują? 
Wójt odpowiedział, że drewno grube  Gmina sprzedaje do tartaku. Natomiast gałęziówka 
przekazana zostanie potrzebującym wskazanym przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 
Radny Zbigniew Orpel  wnioskował o uprzątnięcie ściętych gałęzi drzew przy drodze 
Magnuszewice (Parcele) – Wilcza, które leżą już pół roku. 
Sołtys Mieczysław Stefaniak  wnioskował o: 
- obcięcie  gałęzi wierzby  w Wyszkach, które wchodzą  w linię elektroenergetyczną,  
- zamontowanie bariery ochronnej w miejsce ogrodzenia łańcuchowego  przy drodze  nr 11  
  w Wyszkach , po prawej stronie jadąc z kierunku Pleszewa w kierunku Jarocina przy posesjach  
  nr 44 i 44a, w którym to miejscu bardzo często dochodzi do wypadków. 
Radny Krzysztof Szyszka  pytał  radnego Rady Powiatu – czy  park w Kotlinie będzie 
ogólnodostępny? 
Radny Walenty Kwaśniewski odpowiedział, że nie ma wiedzy na ten temat. Park ten będzie 
głównie służył pensjonariuszom.  
Wójt wyjaśnił, że temat ten poruszał w rozmowie z poprzednim Starostą. Była propozycja 
przejęcia  parku przez Gminę.  
Wójt uważał, że do tematu można wrócić. 
Wiceprzewodniczący Rady  odczytał pismo  sołtysa Twardowa o poparcie wniosku o 
dokończenie  budowy drogi Twardów Bączew – Kurcew. 
 

     ad.11.  Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
                   Wójt poinformował, że: 
- słup ogłoszeniowy dla Racendowa został zamówiony, 
- wycinka drzew w Racendowie będzie, a ostatnio była  w Kurcewie, Woli Książęcej,  
  Twardowie i przy ul. Leśnej, a następnie  będzie podcinanie gałęzi drzew w Sławoszewie, 
- wyrwy na drodze na  Ślewiczu zabezpieczono, 
- na zakup wiaty autobusowej dla Sławoszewa muszą być  zabezpieczone środki w budżecie, bo  
  jest to zadanie inwestycyjne, 
- harmonogram przejazdów autobusów szkolnych zostanie  sprawdzony, 
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- numer telefonu w razie awarii prądu to 991, 
- ścieżka rowerowa Jarocin – Pleszew jest zapisana w rankingu, 
- kosze na śmieci także dla Magnuszewic zamówiono, 
- opiekunki osób starszych zatrudnione są na umowę zlecenie. Środkami na to zadanie dysponuje  
  GOPS. Nie jest to stała praca i nie określa się stałych godzin  opieki. 
Radny Tomasz Graczyk mówił, że pracownicy  socjalni zarabiają 6,- zł netto i 8,- zł brutto, a 
chodzi o to, aby zrobić to uczciwie i żeby wynagrodzenie to było w wysokości minimalnego 
wynagrodzenia. 
Sekretarz Gminy wyjaśnił, że od umowy zlecenia nie ma składki na ubezpieczenie                        
przez co wynagrodzenie  to jest  wyższe, bo  jest potrącana tylko składka zdrowotna i podatek 
dochodowy. 

 
     ad.12.  Zamknięcie obrad. 

                        Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że sołtys sołectwa Kotlin Jerzy 
Szymczak  złożył rezygnację z pełnionej funkcji. 

     Wiceprzewodniczący Rady odczytał list gratulacyjny. 
     Wójt Gminy podziękował sołtysowi Jerzemu Szymczakowi pełniącemu 16 lat 
     funkcję  sołtysa  za trud, poświęcenie i pracę na rzecz społeczności lokalnej , wręczając   
     sołtysowi kwiaty. 
     Wiceprzewodniczący Rady życzył sołtysowi wszelkiej pomyślności  i wielu lat życia w zdrowiu, 
     wręczając sołtysowi list gratulacyjny. 

Sołtys Jerzy Szymczak mówiąc, że kiedyś się zaczynało i kiedyś trzeba skończyć podziękował 
za współpracę poprzedniemu i obecnemu Wójtowi Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi 
Gminy, wszystkim pracownikom Urzędu Gminy i mieszkańcom Kotlina. 

                  
                        Dziękując za udział Wiceprzewodniczący zamknął IV sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
     Protokółowała: Paterczyk K. 

 

 


